



أم القيوين للإستثمارات العامة
UMM AL QAIWAIN GENERAL INVESTMENTS

To : Disclosures and Compliance Section
Exchange Operations
Abu Dhabi Securities Exchange ,
Abu Dhabi , United Arab Emirates

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال
عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: تأكيد الإستقرار التشغيلي والمالي للشركة

Sub.: Confirmation of operational and Financial Stability

Umm Al Quwain General Investment Company PJSC confirms that it is following up on the current situation , and evaluates any potential impacts that may be reflected on its business and activities, as the company major investments is in securities listed in UAE and GCC markets, and the company has a variety of diversified portfolios of stocks in various investment sectors, as part of its commitment to applying the best governance and risk management practices.

In this regard, the company confirms that its core investment operations and activities continue normally without any substantial interruption, including the management of its investment portfolio and the implementation of its investment strategies in accordance with the approved plans. The company is in a stable financial position, and its liquidity and cash flow levels are sufficient to support its ongoing operations and investment activities.

There has been no material impact , whether financial, operational or otherwise, that would reasonably affect shareholder decisions.

There may be current declines in the company's investment portfolio and this affects the market value of the shares whether through profit and loss or through other comprehensive income .

The Company will be closely monitor investment risks and take the necessary measures and decisions to reduce the impact of these risks. The above statement reflect an assessment at the date of issuance, and are subject to change or revise as events evolve and the Company will make prompt disclosure in the event of any material developments arise.

Best Regards ,

شركه ام القيوين للإستثمارات العامه ش.م.م.م تؤكد أنها تتابع بشكل مستمر المستجدات ذات الصلة، وتقوم بتقييم أي آثار محتملة قد تنعكس على أعمالها وأنشطتها، حيث أن الشركة نشاطها الرئيسي الاستثمار في الأوراق المالية المدرجة بالأسواق المحلية والخليجية ، وتنوع محافظها المالية للأسهم في قطاعات استثمارية متنوعة وذلك في إطار التزامها بتطبيق أفضل ممارسات الحوكمة وإدارة المخاطر.

وفي هذا الشأن تؤكد الشركة أن عملياتها وأنشطتها الاستثمارية الأساسية مستمرة بشكل طبيعي دون أي انقطاع جوهري، بما في ذلك إدارة محفظتها الاستثمارية وتنفيذ استراتيجياتها وفق الخطط المعتمدة. كما أن الشركة لديها وضع مالي مستقر، وأن مستويات السيولة والتدفقات النقدية لديها كافية لدعم عملياتها وأنشطتها الاستثمارية الجارية.

عدم وجود أي تطورات سلبية جوهريّة، سواء كانت مالية أو تشغيلية أو غير ذلك، لم يتم الإفصاح عنها، والتي من شأنها أن تؤثر بشكل معقول على قرارات المساهمين.

قد يكون هناك انخفاضات حالية في المحفظة الاستثمارية للشركة ويؤثر ذلك على القيم السوقية للأسهم سواء من خلال الأرباح والخسائر أو من خلال الدخل الشامل الأخر

ستقوم الشركة بالحذر في عملياتها خلال الفترة الحالية والمقبلة من مراقبة المخاطر الاستثمارية بدقة واتخاذ ما يلزم من إجراءات وقرارات تساهم في عزل تلك المخاطر أو الحد من أثرها.

تعكس الإفصاحات الواردة أعلاه تقييم المخاطر التي تواجهها الشركة كما في تاريخ إصدار هذا البيان، وذلك استنادا إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي قابلة للتعديل أو المراجعة تبعاً لتطور الأحداث وستقوم الشركة بالإفصاح الفوري في حال حدوث أية مستجدات جوهريّة قد تؤثر على بيانات الشركة المالية والتشغيلية وفقاً لتطورات لأحداث الراهنة

تفضلوا بقبول وافر التحية ،،،

سعود ناصر المعلا - المدير العام

Saoud Nasser Al Moalla - General Manager

